
Geachte heer/mevrouw, het idee om de beslissing de haas en het konijn uit de 

jachtsoorten te halen is volgens mij niet correct. Wij jagers tellen ieder voorjaar de 

wildstand in ons jachtveld, deze tellingen worden jammer genoeg niet mee genomen 

in de beslissing over het oordeel van de haas en konijn in deze. De tellingen die u 

gebruikt zijn door Sovon gedaan, zij tellen de vogels en hebben de haas en konijn 

niet op de eerste plaats, dus hun gegevens komen niet overeen met de tellingen van 

onze jagers. De animo en passie van de jagers worden hierdoor erg op de proef 

gesteld, zeker gezien de lange aanzit avonden i.v.m. beheer en schade bestrijding, 

dan denk ik aan beheer van de wilde varkens in de mais teelt of de duiven op div. 

gewassen, de roeken en kraaiachtigen op de jongen mais planten, enz. De 

beslissing het haas en het konijn uit de jachtsoorten te halen en de jacht hierop stop 

te zetten, zie ik dan ook als een dwaling van gegevens en slechte voorlichting.


